
Zápis ze shromáždění delegátů „Sdružení rodičů a příznivců G8MB“  
konané dne 19. 4. 2023 v 15:00h  

Místo konání: Gymnázium, Palackého 191, MB  

Účastníci: dle prezenční listiny  

Informace od vedení školy 

Vedení školy se schůze nezúčastnilo, v úvodu pí. uč. Rešlová a pí. uč. Rygrová poděkovaly za 
kladné vyřízení žádosti na elektronické čtečky, pí. Špádová o žádosti informovala ostatní 
delegáty.  
 
 Nové žádosti o finanční příspěvek od učitelů:  

Všichni přítomní delegáti obdrželi přehled všech žádostí a jejich vyřízení za školní rok 2022/2023.  

Byly schváleny žádosti 7. ročníků na dopravu na zdravotnický kurz.   

K žádosti pí. uč. Vajdové o příspěvek na kroužek deskových her (nové stolní hry) nabídla pí. Hejlová, že 
zjistí, zda by u nich ve firmě (výrobce) nebylo možné požadované stolní hry koupit levněji – k tomuto 
bodu se spojí s pí. Špádovou.  

Informace výboru Spolku při G8MB a diskuse:  
Pí. Špádová informovala o plánovaném ukončení svého působení ve Spolku ke konci roku, o předání 
agendy a nových členech výboru pí. Studničné a pí. Ohlídalové. Pí. Ohlídalová postupně převezme 
funkci hospodáře Spolku.  
 
Dále se řešil způsob informování delegátů o schůzích Spolku – do budoucna zašle pí. Studničná e-
mail na jednotlivé delegáty předem.  
 
Pí. Studničná informovala, že se s p. Hacklem zúčastnili schůze studentského parlamentu, kde 
studenti požádali jednak o příspěvek na přednášky na téma návykových látek (www.czsub.cz) a 
jednak o příspěvek na úpravu prostor bufetu. Ohledně první žádosti zjistí p. Hackl další informace 
od pí. uč. Rygrové (výstupy dané organizace na sociálních sítích jsou kontroverzní). Ke druhé žádosti 
bude předběžně informováno vedení školy. Prostory je nutné odvlhčit (pořízení odvlhčovače), dále 
by bylo dobré položit novou podlahovou krytinu, vymalovat, pravděpodobně odstranit „pódium“ a 
zajistit nový nábytek. Předběžný odhad je 130.000,-Kč.  Delegáti během rodičovských schůzek 
požádají rodiče, zda nemají kontakt na vhodnou stavební firmu pro realizaci.  
 
Pí. Špádová informovala o stavu pokladny, kde je na účtu Spolku necelých 400.000,-Kč, přehled o 
stavu poklady a přehled uhrazených příspěvků bude zveřejněn na webu. 
Během rodičovských schůzek požádají jednotliví delegáti ve svých třídách rodiče o příspěvek. Výše 
zůstává 500,-Kč na studenta, v případě více dětí na gymnáziu se platí pouze jednou.  
Každý delegát obdržel přehled uhrazených příspěvků za svoji třídu.  
 
Dále byli delegáti informováni o potřebě zvolit dalšího člena výboru a člena do kontrolní komise. 
Vzhledem k menšímu počtu účastníků by volba měla proběhnout na příštím zasedání sdružení 
(předběžně listopad 2023) – tipy na kandidáty je možné zaslat na e-mailovu adresu sdružení 
spolekg8mb@gmail.com.  
 



Usnesení: 

 Byly schváleny žádosti o příspěvek na dopravu na zdravotnický kurz pro 7.A a 7. B.  
 
Seznam zúčastněných - viz přiložená prezenční listina. Všem děkujeme za účast a diskusi.   
 
 
 
Zapsala: Jana Ohlídalová, 19. 4. 2023    Schválila:  Martina Špádová
 
 


